
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

In de raadssessie op 20 september heeft uw raad gesproken over de ‘update inrichting 

sportpark Corpus den Hoorn’ (296733-2023). Tijdens deze sessie is besproken hoe wij 

als gemeente voorrang geven aan de breedtesport op dit sportpark, welke stappen we 

daarin zetten en hoe wij regie voeren op het proces om te komen tot meer ruimte voor 

de breedtesport. Uw raad heeft daarnaast het verzoek gedaan om te onderzoeken in 

welke mate velden 1, 2 en 3 op het sportpark meer belast kunnen worden. In deze brief 

informeren we u over de ontwikkelingen op Sportpark Corpus den Hoorn.  

 

Regie op het sportpark 

De aangekondigde stuurgroep Corpus den Hoorn is sinds september 2023 actief. Het 

doel van de stuurgroep is om op strategisch niveau sneller te kunnen schakelen 

omtrent de grootste uitdagingen en knelpunten. Deze stuurgroep staat onder leiding 

van een externe en onafhankelijke voorzitter welke door de gemeente is aangesteld. 

Verder nemen vertegenwoordigers van de gemeente (beleid en uitvoering/beheer) 

zitting in de stuurgroep. De uitgangspunten van de stuurgroep zijn in september 2023 

met de gebruikers van het sportpark gedeeld. De eerste bijeenkomst van de stuurgroep 

heeft op 4 december jl. plaatsgevonden. Er is onder andere gesproken over betere 

onderlinge afstemming tussen de clubs in het gebruik van de velden en het laten 

plaatsvinden van wedstrijden.  

 

Versneld aanpassen veld 5 

Het huidige veld 5 is een natuurgraswedstrijdveld en is beschikbaar voor de 

thuiswedstrijden van de beloften van FC Groningen en zondag 1 en zondag 2 van 

GRC. Aangezien het een natuurgraswedstrijdveld is, kan hier niet op getraind worden 

(gemeentebrede afspraken). 
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Volgvel 1 

 

Wij gaan veld 5 ombouwen naar kunstgras in de zomer van ’24 (tijdens de zomerstop). 

De raad heeft in de raadsvergadering van 20 december ingestemd met het voorstel Co-

investeringsfonds 2024 en dus de reservering voor de aanleg van kunstgras op veld 5.  

 

Het ombouwen van veld 5 van natuurgras naar kunstgras levert veel extra trainings- en 

wedstrijdcapaciteit. Vanaf september is er een aantal keer contact geweest met FC 

Groningen, GRC en Groen Geel over het ombouwen van het veld en het mogelijke 

gebruik door de drie clubs van het veld. GRC en Groen Geel zijn vanaf dit moment 

enthousiast over het ombouwen. FC Groningen is hier geen voorstander van, 

aangezien zij hun beloftenelftal graag op natuurgras hun wedstrijden laten spelen. 

 

Voor het beoogde gebruik van veld 5 reserveren wij de gehele trainingscapaciteit die 

na 18:00 uur ontstaat voor de breedtesport (conform toewijzingsregels in sportbeleid). 

Voor wat betreft de wedstrijdcapaciteit verwachten wij dat FC Groningen niet meer 

dan 1 wedstrijd wil spelen op zaterdag. Echter, het kan ook zijn dat FC Groningen 

besluit om deze wedstrijd vanaf het nieuwe seizoen op veld 1, 2 of 3 te spelen. 

Hierover zijn wij nog met hen in gesprek. De vrijgekomen trainings- en 

wedstrijdcapaciteit wordt in samenspraak met GRC en Groen Geel verdeeld. Op basis 

van het gebruik per gebruiker zal bepaald worden welke eigen bijdrage er van de clubs 

wordt verwacht in het kader van de co-investeringsbijdrage. GRC en Groen Geel 

hebben hier geen moeite mee.  

 

Onderzoek naar belastbaarheid veld 1, 2 en 3 

De velden 1, 2 en 3 op het sportpark zijn zogeheten ‘grassmastervelden’. In deze 

velden zit een kunstgrasvezel geweven waardoor de velden langer goed blijven tijdens 

een seizoen en ook een hogere belastbaarheid aankunnen dan natuurgrasvelden. FC 

Groningen heeft het exclusieve recht op het gebruik van deze velden, omdat zij de 

volledige aanleg van de velden destijds zelf bekostigen via de huur. FC Groningen 

maakt daarom zelf keuzes hoe zij deze velden belasten. FC Groningen is ook 

verantwoordelijk voor het onderhoud.  

 

Vanaf oktober hebben wij het proces in gang gezet om een onderzoek uit te laten 

voeren naar de staat en belastbaarheid van deze velden. We hebben FC Groningen het 

voorstel gedaan om in deze als gezamenlijke opdrachtgever op te treden, maar hier 

heeft FC Groningen geen gebruik van gemaakt. We hebben begin dit jaar daarom 

besloten om het onderzoek zelfstandig in gang te zetten. Vanaf januari hebben wij de 

opdracht verstrekt aan Kiwa ISA sport, een onafhankelijk onderzoeksbureau welke 

geaccrediteerd is door (onder andere) de KNVB en de FIFA.  

 

De conclusie van het onderzoek is dat de velden bij de huidige geschatte speeldruk van 

circa 800-1000 speel- en trainingsuren voldoende wedstrijd- en trainingswaardig zijn 

bevonden. Aanvullend doet de onderzoeker de uitspraak dat het gezien alle 

bevindingen en de huidige aangetroffen kwaliteit het mogelijk moet zijn om voor circa 

40 weken per jaar 1 wedstrijd doordeweeks en 1 wedstrijd in het weekend te laten 

plaatsvinden (op één van de drie velden), afhankelijk van de weers- en 

terreinomstandigheden op deze momenten. Ook de KNVB bevestigt dat er wedstrijden 

op veld 1, 2 of 3 mogen plaatsvinden. Als eigenaar van de velden gaan wij niet over 

welk team van FC Groningen op deze velden speelt. Echter, met het ombouwen van 

veld 5 heeft FC Groningen blijvend de keuze om haar beloften, indien wenselijk dat 

zij op natuurgras spelen, op veld 1, 2 en 3 te laten spelen. Eventuele technische 



Volgvel 2 

 

aanpassingen voor het mogelijk maken van wedstrijden op veld 1, 2 of 3 zullen wij in 

samenspraak met FC Groningen realiseren.  

 

Aanpassen beheerplan 

In het beheerplan staan de afspraken over de veldverdeling met alle clubs op Corpus 

den Hoorn en wordt er concreet aangegeven op welke momenten iedere club gebruik 

mag maken van een veld. Het beheerplan is bekend bij alle gebruikers op het sportpark 

en is ook namens hen ondertekend. In het beheerplan is opgenomen dat de onderlinge 

afspraken over het gebruik van de velden 4 tot en met 8 jaarlijks kan worden herzien. 

Tot aan het seizoen ‘23/’24 was hiertoe geen aanleiding. De ontwikkelingen van 

afgelopen jaar maken dat het beheerplan wel herzien moet worden. Als gemeente 

hebben wij hierin de eerste stappen gezet en wij verwachten in mei het beheerplan 

voor het seizoen ‘24/’25 vast te stellen. Wij zijn hierin echter wel afhankelijk van de 

bereidwilligheid van de clubs.  

 

Uitgangspunten hierbij zijn: 

o Exclusief gebruik veld 1, 2 en 3 door FC Groningen blijft.  

o Op veld 4 tot en met 8 krijgt talentontwikkeling (FC Groningen) tot 18:00 uur 

voorrang in de toewijzing. Dit is conform de huidige toewijzingsregels. Na 18:00 

uur krijgen breedtesportclubs voorrang en zal er aan de hand van de benodigde 

capaciteit van alle gebruikers gekeken worden hoe de velden worden toebedeeld.  

o We blijven zoeken naar mogelijkheden om oefenwedstrijden van FC Groningen in 

de avonduren mogelijk te maken. Dit doen we in overleg met de andere clubs. De 

gemeente neemt het initiatief voor dit gesprek en komt tot een keuze hoe de 

velden verdeeld gaan worden.  

o Voor het gebruik op de zaterdagen kijken we ook in overleg met alle clubs wat het 

gewenste gebruik van de velden is. 

 

Verkennen mogelijkheden voor vertrek FC Groningen naar alternatieve locatie 

De raad heeft haar voorkeur uitgesproken om voorrang te geven aan de breedtesport 

op het sportpark. Echter, ook als veld 5 wordt omgebouwd, blijft de druk op het 

sportpark groot en is aanvullende groei van de breedtesportclubs en FC Groningen niet 

mogelijk. Indien FC Groningen met haar trainingen en wedstrijden zou verhuizen naar 

een andere plek dan zou dit veel ruimte voor de breedtesport op het sportpark geven. 

De bal voor dit besluit ligt bij FC Groningen zelf en is afhankelijk van sportieve 

ambitie (of prestaties) in combinatie met financiële mogelijkheden. Indien FC 

Groningen besluit te gaan verhuizen, zijn wij als gemeente bereid om actief met FC 

Groningen mee te denken. Hierover vinden gesprekken plaats tussen gemeente en 

directie van FC Groningen.  

 

Onderzoek ongelijkvloerse kruising wielerbaan 

De wielerbaan op sportpark Corpus den Hoorn en dan met name de veiligheid is al 

vaker aan de orde geweest. Wij hebben onderzoek laten doen door ICSadviseurs naar 

mogelijke varianten voor een ongelijkvloerse kruising van de wielerbaan met het 

overige verkeer. Dit onderzoek is in februari opgeleverd. Hierin zijn drie varianten 

uitgewerkt: 1) Aanpassen bestaande voetgangersbrug, 2) Realiseren 

onderdoorgang/tunnel in de wielerbaan en 3) Realiseren fietsbrug in de wielerbaan. 

Alle drie de varianten hebben voor- en nadelen en variëren in prijs. De komende 

periode zullen wij, in samenspraak met de gebruikers, bepalen welke variant de 

voorkeur geniet.  



Volgvel 3 

 

Wij waarderen het dat er in gezamenlijkheid met de clubs stappen zijn gezet. Daarbij 

vinden wij het van groot belang om het onderlinge gesprek te blijven voeren in de 

stuurgroep Corpus den Hoorn en via het contact met de klantregisseurs van Sport050. 

Op korte termijn bouwen wij veld 5 om naar kunstgras, waardoor er extra ruimte voor 

de breedtesport ontstaat. Echter, na het aanpassen van veld 5 zijn er geen 

mogelijkheden meer om als gemeente trainings- of wedstrijdcapaciteit te creëren op 

het sportpark. Voor de lange termijn is het daarom nodig om gemeentebreed naar 

duurzame oplossingen te kijken.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 
 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 


